

FALACH

BRIQUETTING PRESSES

INCREASE YOUR YEARLY INCOME

Falach Briquette Machines are an excellent choice for productivity. The produced briquettes can heat your workshop during the colder months that can help to keep your energy costs down or they can be sold. The Falach 50 can produce up to 50kg of briquettes per hour. Over the course of one week, approx. 1500 kg of briquettes can be made and may sell for anywhere between 0,3-0,4 EUR per kg – a possible yearly income of over 16000 EUR! You need for it only 1kW of electric energy for approx. 10 kgs of briquettes. It means the Falach briquette press can be paid in less than one year!!

RECYCLE YOUR WOOD WASTE AND HELP THE PLANET

Falach Briquette Machines recycle sawdust waste and turn it into a high-energy briquettes. These briquettes can heat your workshop during the colder months which can help to lower your energy costs. By using Falach briquetting presses and turning your waste into a renewable source of energy or into a product you are **helping the environment and reducing the carbon footprint of your business.**

STEIGERN SIE IHR JAHRESEINKOMMEN

Falach Brikettiermaschinen sind eine ausgezeichnete Wahl für mehr Produktivität. Die produzierten Briketts können Ihre Werkstatt in den kälteren Monaten heizen und so Ihre Energiekosten senken oder verkauft werden. Die Falach 50 kann bis zu 50 kg Briketts pro Stunde produzieren. Pro Woche können so ca. 1500 kg Briketts hergestellt und für 0,3–0,4 EUR pro kg verkauft werden – ein mögliches Jahreseinkommen von über 16.000 EUR! Sie benötigen dafür nur 1 kW elektrische Energie für ca. 10 kg Briketts. **Das bedeutet, dass sich die Falach Brikettpresse in weniger als einem Jahr amortisiert!!**

RECYCELN SIE IHREN HOLZABFALL UND HELFEN SIE DEM PLANETEN

Falach Brikettiermaschinen recyceln Sägemehl-Abfälle und verarbeiten sie zu energiereichen Briketts. Diese Briketts heizen Ihre Werkstatt in den kälteren Monaten und senken so Ihre Energiekosten. Mit Falach Brikettierpressen und der Umwandlung Ihrer Abfälle in erneuerbare Energie oder in ein Produkt schonen Sie **die Umwelt und reduzieren den CO₂-Fußabdruck Ihres Unternehmens.**



Co-funded by
the European Union

